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國立臺北大學【學位論文】延後公開申請書
NTPU Embargo Request Form
申請日期(Application Date)：西元　    　　　年(YYYY) 　    　　　月(MM) 　    　　　日(DD)
	申請人姓名
Applicant Name
	
	學號
Student ID
	

	學位別
Degree
	□碩士Master　□博士Doctor
	畢業學年度/學期
Academic Year /Semester
	第　    　　學年(Academic Year) / 　    　　　第　    　　學期(Semester )

	系所名稱
School/Department
	

	論文名稱
Thesis /Dissertation Title
	

	延後公開原因
Reasons for requesting an embargo
	我申請論文延後公開原因:
I am applying for an embargo because I
□涉及機密，並檢附相關單位開立該論文內容涉及機密之證明影本。
Contains information pertaining to the national secret, attach the copy of a letter from the relevant organization.
___________________________________________________________________________________________
□申請專利，並檢附申請單位回復影本。案號：
Apply for a patent and attach a copy of the reply from the Patent office. Registration number: 
___________________________________________________________________________________________
□依法不得提供，並檢附證明文件影本，說明原因：
Withheld according to the law. Please specify.    
___________________________________________________________________________________________
 

	申請項目
	□紙本論文延後公開
Delay public access to the printed copies of my thesis, but leave the online bibliographic record open to the public.
	□書目資料延後公開
Delay public access to online bibliographic record of my thesis.

	公開日期
Delayed Until
	西元　    　　　年(YYYY) 　    　　　月(MM) 　    　　　日(DD)

	申請人
Applicant Signature
	（親筆簽名Signature here）

	指導教授
Advisor Signature
	（親筆簽名 Signature here）


	院系所主管
department  head Signature
	（親筆簽名 Signature here）

	系所章戳
Seal of the Authorization Institute
	


※
申請書填寫份數同紙本學位論文繳交份數，並浮貼於每本紙本學位論文封面；國圖送存本請額外填寫「國家圖書館學位論文延後公開申請書」浮貼於該送存本封面(繳交至所屬系所)。
※
The number of copies of the application form is the same as the number of copies of the paper dissertation, and it will be affixed to the cover of each paper dissertation. Regarding the National Central Library Collection, you need to fill in the "NCL Application for Embargo of Thesis/Dissertation" and affix it to the cover of the paper dissertation before you submit it to the department..
